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《牛津英语词汇与拓展阅读:7年级(下册)》

前言

　　《牛津英语词汇与拓展阅读》（Readizlg Smart）是由英国的英语教学专家根据牛津英语教材量身
定做的一套课外阅读丛书。丛书每个单元的话题都与牛津英语课本中涉及的话题相对应。围绕每个单
元的话题，每个单元都设置了精读和泛读两篇阅读材料，分别从不同的角度来探讨同一话题。通过阅
读文章，学生可以进一步深入了解有关该话题的更多知识。针对这些阅读材料精心设计了许多活泼生
动、形式多样的词汇练习和阅读练习。另外，精读文章之后有“Useful words and phrases”，对文章中
出现的生词加以注释并配有精炼的例句。　　阅读文章后面的练习题包括阅读理解题、选择题、完型
填空、词义搭配和写作题等，这些练习旨在考察学生对文章的理解程度以及运用所学词汇的能力。练
习的设计充分考虑了我国现行中考的实际情况，非常适合国内英语教学的实际情况。书后提供了练习
的参考答案，方便学生进行自测。　　本套丛书将词汇与阅读相互穿插，既能使学生在阅读的同时拓
展词汇，又能让他们在拓展词汇的同时增强阅读的信心和兴趣。
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内容概要

《牛津英语词汇与拓展阅读:7年级(下册)》由上海教育出版社出版。
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书籍目录

1 Travel2 Protecting our envi ronment3 our senses4 Electricity5 P0ems about life6 Water7 Foods and drinks8
Encyclopaedia9 The media10 TransportAnswer Key
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章节摘录

　　1 means of transport交通工具　　A means is a method or Way of doing something.A means of transport is
something such as a plane，train，bus,car or ship that you travel on or in.The word means has the same form in
the singular and plural.　　·The only means oftransport on the island is a horse and cart.　　·Planes are the
mostpopular means oftransportforpeople who travel long distances. 2 delay v.延迟，推迟　　When something
is delayed，it is made to happen at a later time.　　·The bus was delayedby a trafficjam.　　·The letter was
delayedthree days by the train accident.　　3 due to由于　　If something is due to something else，the second
thing makes the first thing happen.　　·Most ofthese mistakes are due to carelessness.　　·The shortage
offlour is due to the failure ofthe wheat crop.　　4 board V.上飞机（或火车、船等）　　To board a plane is
to get on it,usual ly as a passenger.　　·One ofthe flighf attendants greeted US as we boardedthe plane.　　·A
police officer boardedthe plane to arrest the suspected thief.　　5 turbulence n.（空气和水的）湍流，涡流　
　Sometimes there is turbulence ia the air that a plane flies through.It makes the plane move up and down sudden
ly.　　·We had a very smooth flight.There was no turbulence.　　·The plane hit some turbulencejust as l was
pouring my drink.　　6 flight attendant n.（客机的）乘务员　　The job of a flight attendant is looking after
the passengers on a plane.A flight attendant is also cal led a steward（male）or stewardess（female）.　　·My
sister is training to become a flight attendant　　·Joe asked the flight attendantfor a drink ofwater.
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